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Abstract (en)
[origin: US6708968B2] Flat articles are gathered on stack supports (2) being conveyed past feed points substantially continuously and one after
the other. After the gathering operation, bottom edge zones (13) of the gathered articles are exposed for a further processing operation. The
corresponding device includes continuously conveyed stack supports (2) each with an inclined supporting surface (3) and a foot element (4)
located in the bottom area of the supporting surface (3). The foot elements are actively connected with the supporting surfaces such that they
are capable of being pressed against the supporting surface and of being spaced from the supporting surface. In an exposure zone downstream
of the gathering zone (1), stack support structure, which are conveyed in synchronism with the stack supports (2) and substantially in the same
direction, and a control device are provided. At the entrance to the exposure zone (1), the stack support structure is arranged so as to be positioned
immediately underneath the stack supports and such that, further downstream, the stack support structure moves away from the stack supports
(2) in a downwards direction. The control device acts on the foot elements (4) of stack supports (2) conveyed through the exposure zone such
that the foot elements are spaced from the supporting surfaces (3) at the entrance to the exposure zone for letting the stacks slide down onto the
stack support device, and such that the stacks having slid down onto the stack support device (10) are clamped between the foot element and the
supporting surface. The exposed edge zones (13) of the gathered articles can then be processed in a simple way and/or can be taken hold of by
further conveying device.

Abstract (de)
Flache Gegenstände werden auf Stapelauflagen (2) zusammengetragen, wofür die Stapelauflagen (2) im wesentlichen kontinuierlich hintereinander
an Zuführungsstellen vorbei gefördert werden. Nach dem Zusammentragen werden untere Kantenbereiche (13) der zusammengetragenen
Gegenstände für eine Weiterverarbeitung freigelegt. Die entsprechende Vorrichtung weist im wesentlichen kontinuierlich förderbare Stapelauflagen
(2) mit je einer schiefen Auflagefläche (3) und einem im unteren Bereich der Auflagefläche (3) angeordneten Fusselement (4) auf. Die Fusselemente
sind derart mit den Auflageflächen wirkverbunden, dass sie gegen die Auflagefläche gepresst und von der Auflagefläche distanziert werden
können. In einem auf den Zusammentragbereich folgenden Freilegungsbereich (1) sind mit den Stapelauflagen (2) synchron und im wesentlichen
gleichgerichtet geförderte Stapelstützmittel (10) und Steuermittel vorgesehen. Die Stapelstützmittel sind derart angeordnet, dass sie am Eingang des
Freilegungsbereichs (1) unmittelbar unter den Stapelauflagen positioniert sind und sich dann gegen unten von den Stapelauflagen (2) entfernen.
Die Steuermittel wirken auf die Fusselemente (4) von durch den Freilegungsbereich geförderten Stapelauflagen derart, dass diese am Eingang
des Freilegungsbereichs von den Auflageflächen distanziert werden und die Stapel auf die Stützelemente abrutschen, und derart, dass die auf die
Stapelstützmittel (10) abgerutschten Stapel dann zwischen Fusselement und Auflagefläche eingeklemmt und so fixiert werden. Die freigelegten
Kantenbereiche (13) der zusammengetragenen Gegenstände können einfach bearbeitet und/oder von weiteren Fördermitteln erfasst werden. Die
Vorrichtung ist einfach und kann einfach für verschiedene Anforderungen eingestellt werden. <IMAGE>
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